



English below

Combating corruption: an ethical strategy for a better future

The FEDE considers education to be closely connected to a country's economic and social development and, to this end, is committed to **fighting corruption**.

On 22 March 2019 the FEDE signed an **official agreement with the Group of States against Corruption (GRECO)** whereby it will include a **new chapter on corruption** in its CU module A2 'The European Project: Culture and Democracy for Active Citizenship', which is part of its European Culture and Citizenship programme.

In signing this agreement the FEDE hopes to help instil **generations of future citizens** with a transparent and stable vision of democracy.

Lutter contre la corruption : un comportement éthique pour un avenir meilleur

La FEDE s'engage dans la **lutte contre la corruption** pour une formation au service du développement économique et social des pays.

Dans cette perspective la FEDE a signé le 22 mars 2019 **un accord officiel avec le Groupe d'Etats contre la Corruption (GRECO)** pour inclure un nouveau **chapitre de cours sur la corruption** au sein du module UC A2 « Le projet européen : culture et démocratie pour une citoyenneté en action » du Programme Culture et Citoyenneté Européenne.

La FEDE entend, par cet accord, s'impliquer dans la formation des **générations de futurs citoyens** à une vision de la démocratie plus transparente et plus stable.

[DOWNLOAD NEWSFLASH #17](#)



Copyright © 2018 FEDE, All rights reserved.

Our mailing address is:
fede@fede.education

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).